
Protokół Nr XVII/07 z posiedzenia XVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w 
Stawiskach 

z dnia: 12 października 2007 r. 
 

XVII Sesja Rady Miejskiej w Stawiskach odbyła się 12 października 2007 r. w pok. nr 2 
Urzędu Miejskiego w Stawiskach, trwała od godz.830 do godz.915. 
 
W sesji udział wzięli : 
Radni obecni wg załączonej listy obecności. 
Goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani Barbara Rzadka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - otworzyła XVII Sesję Rady 
Miejskiej w Stawiskach. 
 
Przewodnicząca zapoznała radnych z proponowanym porządkiem obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
4. Zapytania i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Na podstawie listy obecności(zał. do protokołu) Przewodnicząca stwierdziła qworum władne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
P. Rzadka zwróciła się z zapytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad. W wyniku głosowania 
wszyscy obecni "za" przyjęciem porządku obrad. 
 
Ad. 2 Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
I wniosek radny p. Z. Obrycki wysunął pytanie dotyczące rowu przy ulicy Ogrodowej, gdyŜ 
zauwaŜył, Ŝe jest czyszczony. Burmistrz odpowiedział, iŜ zostało złoŜone zlecenie, na 
przeczyszczenie rowu, które jest szacowane na 7.000,00 zł. Dodał, Ŝe w chwili obecnej prace 
muszą być wstrzymane, poniewaŜ firma, która zajmuje się tym nie ma moŜliwości dalszej 
kontynuacji prac, gdyŜ teren, gdzie powinny być kontynuowane prace nie jest własnością 
gminy. Pan Burmistrz dodał, iŜ na wiosnę naleŜy wykonać wykopy „ręcznie”, nie przy 
pomocy koparki, co powinno się udać.  
 
Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
Z objaśnień do zmian w budŜecie gminy wynika: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dziale Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 3.517,00 zł. 
2. Zwiększenie planu wydatków w dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska 

o kwotę 3.517,00 zł. 
 



Pan Burmistrz wyjaśnił, w związku z planowaną budową sieci kanalizacyjnej i 
wodociągowej w Gminie Stawiski – ul. Sadowa i przyłącze wodociągowe do cmentarza 
parafialnego w Romanach, po ogłoszeniu przetargu wpłynęła jedna oferta, która opiewa na 
kwotę wyŜszą niŜ zaplanowana w budŜecie. Pan Burmistrz dodał, Ŝe planowane środki w 
budŜecie były duŜo niŜsze niŜ kosztorys, ze względu na ewentualne podwyŜszenie ceny przez 
Wykonawcę. Burmistrz dodał, iŜ kosztorys na dwie inwestycje wynosił ponad 41.000,00 zł, 
oferta, która wpłynęła do Urzędu opiewa na kwotę ponad 27.000,00 zł. Plan budŜetowy w 
tym zakresie wynosił 22.510,00 zł. 

Burmistrz stwierdził, Ŝe został wykonany juŜ plan o ponad 6.000,00 zł w dziale Rolnictwo 
i Łowiectwo, tak więc, zaproponował przeniesienie kwoty 3.517,00zł z tego działu do działu 
Inwestycje. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, iŜ w przypadku uniewaŜnienia przetargu i ponownego jego 
rozpisania warunki atmosferyczne nie pozwolą na realizację tych inwestycji w roku 
bieŜącym. Są to roboty ziemne, w związku z tym naleŜy brać pod uwagę nadchodzące 
niedługo mrozy. Pan Burmistrz stwierdził, iŜ miał wątpliwości czy moŜna w ten sposób 
uposaŜać cmentarz parafialny w Romanach, ale wyjaśnił, Ŝe interpretacja Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, w przypadku gdy gmina nie posiada cmentarzy komunalnych, była taka, iŜ 
gmina ma prawo dofinansowywać istniejące cmentarze parafialne. Burmistrz dodał jeszcze, 
Ŝe w przypadku inwestycji na ul. Sadowej kilka rodzin, czeka by się wprowadzić.    

Radny p. M. Szulc zapytał kto wysunął wniosek dotyczący przyłącza do cmentarza w 
Romanach, Burmistrz odpowiedział, Ŝe nikt nie zgłaszał, to wynikało z zapisów. 

Radny p. Z. Obrycki wysunął pytanie czemu nie były ujęte wcześniej inwestycje w 
limicie. Dodał, Ŝe o sieci kanalizacyjnej i wodociągowej wiedział, ale nic o Romanach. 

Radny p. J. Bielawski stwierdził, Ŝe Pan Burmistrz mógł wcześniej poinformować Radę, 
zanim rozpisał przetarg. Burmistrz odpowiedział, Ŝe to nie jest po fakcie, ale ogłosił przetarg 
bardzo dobry dla Gminy. 

Radny p. Z. Obrycki zadał pytanie czemu tylko gmina Stawiski ma budować sieć dla 
cmentarza w Romanach, skoro do Parafii naleŜą równieŜ gminy: Kolno i Mały Płock. 
Przypomniał, Ŝe do Świetlicy Socjoterapeutycznej w Porytem dokładały równieŜ inne gminy. 
Pan Burmistrz powiedział, Ŝe cmentarz jest inną sprawą i o tym się nie dyskutuje. 

Burmistrz jeszcze dodał, Ŝe cmentarz w Romanach jest jedynym, który nie ma przyłącza.  
Radny p. J. Bielawski stwierdził, Ŝe cmentarz parafialny spełnia wymogi komunalnego i 

naleŜy równieŜ inne rzeczy wziąć pod uwagę. NaleŜy równieŜ do wydatków wziąć pod uwagę 
chodnik przy Miejskim Przedszkolu w Stawiskach czy drzwi w przedszkolu. Pan Burmistrz 
wyjaśnił, Ŝe p. Dyrektor MP w Stawiskach juŜ niedługo będzie wymieniała drzwi, ze 
środków, które sama zebrała. Dodał, Ŝe w/w sprawy mogą poczekać, a inwestycje na 
cmentarz i ul. Sadową ze względów atmosferycznych nie mogą czekać. 

Radny p. A. Kiciński powiedział, Ŝe zostali postawieni przed faktem dokonanym. 
Wysunął propozycję, aby w zadaniach jednej z komisji było podejmowanie wspólne z 
Burmistrzem takich decyzji.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budŜecie. 

W wyniku głosowania : 
10 radnych "za" 
0 "przeciw" 
1 wstrzymał się od głosowania 
 
Przewodnicząca oznajmiła, Ŝe uchwała została podjęta. 
 



Uchwała Nr XVI/65/07 Rady Miejskiej w Stawiskach z dnia 12 października 2007 r. w 
sprawie zmiany budŜecie gminy na 2007 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 4 Zapytania i wolne wnioski. 
 
 Przewodnicząca p. B. Rzadka poinformowała zebranych o szkoleniu w Białymstoku 
dla Radnych. Obecni uznali, Ŝe jest za wysoki koszt takiego szkolenia. 
 Przewodnicząca poruszyła temat Dnia Edukacji Narodowej. Radni wybrali spośród 
zebranych przedstawicieli do poszczególnych szkół. 
 Pan Burmistrz poruszył temat przedszkola, które wymaga generalnego remontu. 
Poruszony został równieŜ temat parkingu przy placówce i plac zabaw. 
 
Ad. 5 Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodnicząca zamknęła obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach. 
 
 
Protokołowała: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Iwona Chojnowska 

Barbara Rzadka 


